



Canadian School Boards Association
L'Association canadienne des commissions/conseils scolaires

March 31, 2025

Jagmeet Singh
Leader, New Democratic Party of Canada

House of Commons
Ottawa, Ontario K1A 0A6
jagmeet@ndp.ca
Jagmeet.Singh@parl.gc.ca

Dear Mr. Singh;

The Canadian School Boards Association (CSBA) represents locally elected school board trustees throughout Canada and is a champion for local democratic voice in public education. The CSBA is composed of member associations and organizations and, as such, is very well positioned to understand and advocate for the needs of Canadian students and their families.

With this experience, expertise and deep understanding of local needs, we respectfully request that you, during this election period and beyond, consider how you and the New Democratic Party of Canada would address the issues and matters important to boards of education identified in the attached key messages document. Please share with your candidates running for election as well.

While education is a mandate of provincial and territorial governments, there is significant overlap between the jurisdictions of the federal government and school boards. As such, it is critical that the identified needs be addressed, and school boards are willing partners to work with all levels of government to support student success.

Thank you for your consideration. We look forward to your response and to the identified issues being considered by you and your candidates as part of your election platform.

Sincerely,

Alan Campbell, President

cc: CSBA Board of Directors



Canadian School Boards Association
L'Association canadienne des commissions/conseils scolaires

Le 31 mars 2025

Monsieur Jagmeet Singh
Chef du Nouveau Parti démocratique du Canada

Chambre des communes
Ottawa, Ontario K1A 0A6
jagmeet@ndp.ca
Jagmeet.Singh@parl.gc.ca

Monsieur Singh,

L'Association canadienne des commissions/conseils scolaires (ACCS), un ardent promoteur de la voix démocratique locale en enseignement public, représente les commissaires et conseillers scolaires élus à l'échelle locale partout au Canada. L'ACCS se compose d'associations et d'organismes membres et est ainsi très bien placée pour comprendre et défendre les besoins des élèves canadiens et de leur famille.

Riche de notre expérience, notre expertise et notre profonde compréhension des besoins locaux, nous vous demandons respectueusement d'envisager, pendant la période électorale et au-delà, comment vous et le Nouveau Parti démocratique du Canada aborderiez les enjeux et questions d'importance aux administrations scolaires soulevés dans le document de messages clés ci-joint. En outre, nous vous prions de les partager avec vos candidats aux élections.

Bien que l'enseignement public relève des gouvernements provinciaux et territoriaux, il existe d'importants chevauchements entre les domaines de compétence du gouvernement fédéral et des commissions/conseils scolaires. Il s'avère donc critique de répondre aux besoins identifiés : aussi les commissions/conseils scolaires sont des partenaires disposés à travailler avec tous les paliers de gouvernement à l'appui de la réussite scolaire.

Nous vous remercions de votre attention. Nous attendons avec intérêt de connaître votre réponse et de voir ces enjeux abordés, par vous et vos candidats, dans le cadre de votre plateforme électorale.

Nous vous prions d'agréer nos sincères salutations,

Alan Campbell, Président

cc: ACCCS Conseil d'administration